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Fredag 16:e december 2023 
kl.16.00 på gården 

1. Dagordning godkändes. 

2. Ulf Thelander valdes att leda stämman. 

3. Maria Biliouri som sekreterare valdes att föra protokoll. 

4. Judith Grahm och Anneli Jedholt valdes som justeringsmän och rösträknare. 

5. Man fann att kallelsen skett behörigen . 

6. Röstlängden bilägges detta protokoll. 

7. Ulf rapporterade att styrelsen fick uppdrag enligt stämman 230609 punkt 18 i protokoll att fortsätta se över möjlighet att installera solpaneler. Styrelsen har gått igenom offerter från 4 olika leverantörer tillsammans med Fastighetsägarna och funnit att Solarwork verkar lämpligast. Vi måste söka bygglov dels för solpaneler i sig , dels för att vi ingår i ett område som har kulturhistoriskt värde . 

Styrelsen informerar att offert från Solarwork med informationen ligger på 
hemsidan. Solarwork kommer göra om siffror på förbrukningen då man räknat med en förbrukning på 234 000 Kwh i stället för faktiska på 124 000. Mälarenergi köper så mycket dom får utan begränsning. Styrelsen har budgeterat 1 500 000 för solcellanläggning 2024. Om utfallet efter omräkning blir lika eller bättre än nuvarande beräkningar kan då styrelsen få stämmans godkännande för att driva vidare . 

8. Judith och Anneli räknade på plats. Resultat från 14 handröstning: 

Ja 
\ Solpaneler 13 

9. Stämman avslutas med medlem Johanna Andreasson som noterat att 
balansräkningen inte har med förenings saldo på placeringskonto. Bör tas upp 
med ny revisor. Medlem Ed Lindgren påpekade att betalningsplanen för 
Solarwork innebar att 70% av offerten ska betalas innan installation, han undrar 
vad händer om företaget går på konkurs. Styrelsen stämmer av detta med 
fastighetsägarna. 
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Judith Grahm Anneli Jedholt 
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